

EHS（环境健康安全）方针

本着对员工、环境和社会高度负责的态度，坚持注重环境保护和健康安全管理理念。我们承诺：

- 1、遵守有关的环境、安全和健康的法律、法规及其他要求；
- 2、为预防工作相关的人身伤害和健康损害提供安全健康的工作条件；
- 3、消除设施、设备、产品、服务过程中各活动的危险源，降低职业健康安全
- 安全风险；
- 4、在合理可行范围内，减少使用和排放有毒、危险材料，降低风险，预防污染；
- 5、应对全球气候变化，评估碳足迹，寻求减少二氧化碳和其它温室气体排放的活动方式，加大开发和利用再生能源的工艺和设备，推动完善企业绿色低碳发展模式；
- 6、最大化利用、重复利用、回用环保资源和能源，减少水、电、气、油、原材料消耗；
- 7、向相关方传达环境和健康安全观念，并鼓励他们遵守条例和要求；
- 8、培育人人协商参与环境健康安全活动、培育人人进行安全生产的企业文化；
- 9、持续改进环境、健康和

批准

行政总裁

二零二一年八月一日

EHS (Environmental, Health and Safety) Policy

With a highly responsible attitude towards employees, the environment and society, we adhere to the concept of focusing on environmental protection and health and safety management. we promise.

1. Comply with relevant environment, safety and health laws, regulations and other requirements.
2. Provide safe and healthy working conditions to prevent work-related personal injury and health damage.
3. Eliminate hazards in various activities in the process of facilities, equipment, products, and services, and reduce occupational health and safety risks.
4. Within a reasonable and feasible range, reduce the use and discharge of toxic and hazardous materials, reduce risks, and prevent pollution.
5. Respond to global climate change, assess carbon footprint, seek activity method to reduce carbon dioxide and other greenhouse gas emissions, increase the development and utilization of renewable energy technologies and equipment, and promote the improvement of corporate green and low-carbon development models.
6. Maximize the use, reuse of environmentally friendly resources and energy, and reduce the consumption of water, electricity, gas, oil, and raw materials.
7. Communicate environment, health, and safety concepts to relevant parties and encourage them to comply with regulations and requirements.
8. Cultivate everyone to negotiate and participate in environment, health, and safety activities, and cultivate a corporate culture of safe production for everyone.
9. Continuously improve environment, health and safety performance, and continuously improve the working and living environment of employees.

Approve by:

Chief Executive Officer

Aug. 01. 2021